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Zpráva o činnosti školské rady za období  2014/2015 
 
 
 
 
V období 2014/2015  proběhla celkem 3 jednání školské rady. 
 
 

7. jednání školské rady se uskute čnilo dne 13.10.2014. 
 

• Školská rada schválila Výroční zprávu o činnosti školy ve šk. roce 2013/2014 bez připomínek. 
• Předseda školské rady Ing. Stanislav Hess informoval o ukončení volebního období stávající 

školské rady na podzim 2014 a o přípravě voleb do nové školské rady. 
• Ředitel školy informoval školskou radu o: 

- přijímacích zkouškách na střední školy od roku 2014, škola se zúčastní až na základě    
požadavku Odboru školství, mládeže a sportu Krajského úřadu Plzeňského kraje,  

- výsledcích přijímacího řízení na školský rok 2014/2015, kdy na některé učební obory byl 
zaznamenán větší zájem než v minulých letech, 

- přípravě na volby nové školské rady, které proběhnou při informační schůzce rodičů dne 
26.11.2014. 

• Na závěr poděkoval ředitel školy stávajícím členům školské rady za vykonanou práci. 
 
 
1. jednání školské rady v novém složení prob ěhlo 05.01.2015. 
 

• Zasedání zahájil ředitel školy Ing. Jiří Dio. 
• Byla provedena volba předsedy a místopředsedy školské rady.  
• Předsedkyní byla zvolena Mgr. Milena Chroustová a místopředsedkyní Ing. Petra Rubášová. 
• Byl projednán a schválen jednací řád školské rady.  
• Ředitel školy oznámil, že škola opět získala certifikát Autodesk Academia. 

 
 

2. jednání školské rady se uskute čnilo 27.04.2015.  
 

• Nejprve byli stávající členové rady seznámeni s novým členem školské rady Ing. Jaroslavem 
Skalou, který byl 19.01.2015 jmenován Radou Plzeňského kraje místo odstoupivšího 
Ing. Václava Skaly, Ph.D. 

• Byl projednán a schválen rozpočet školy na rok 2015.  
• Ředitel školy Ing. Jiří Dio informoval členy rady o průběhu přijímacího řízení a o snížení 

normativu na žáka pro obor 23-41-M/01 Strojírenství. 
 

 
 
 
 
 
 
V Klatovech dne 15. září 2015 
 

     Mgr. Milena Chroustová v. r. 
     předsedkyně školské rady 

 
 
 


